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Agnieszka Chmielewska
Radna Radv Miasta Wloclawek

Wloclawek, dn. 07.11.2017 r.

Sz. P.

Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig do Pana Prezydenta w imieniu mieszkaric6w Osiedla

Kazimierza Wielkiego o wykonanie nowej nakladki asfaltowej na ulicy

Armii Krajowej. Obecny stan nawierzchni utrudnia komfort poruszania

sip w obrpbie ulicy.

Apelujp do Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.

Z powyfVyiem
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